
 
УКРАЇНА  

МІСЦЕВЕ САМОВРЯДУВАННЯ  
 

СЛОБОЖАНСЬКА СЕЛИЩНА РАДА  
ПРОТОКОЛ №  

 
засідання постійної комісії з питань житлово-комунального господарства, комунальної 

власності, промисловості, підприємництва та сфери послуг 
 

”16” грудня 2016 року 
                      13.00 годин 

Усього членів комісії: 6 осіб 
Присутні:        6 осіб 
Відсутні:        1 особа (Гречаний Є.І.) 
 
 
Присутні: Санжаровський Г.М., Ніколенко А.П., Коваль В.Ю., Шевченко Р.А., Жирко В.В. 
У роботі комісії взяли участь: Потапова Т.А. – заступник селищного голови з питань 
діяльності виконавчих органів селищної ради. 
Головувала: Лагода Людмила Василівна – секретар селищної ради. 
 

Порядок денний засідання постійної комісії:  
 

1. Про порядок денний 15 сесії 7 скликання Слобожанської селищної ради. 
2. Про затвердження селищного бюджету на 2017 рік. 
3. Про затвердження паспортів бюджетних програм на 2017 рік. 
4. Про затвердження Програми соціально-економічного та культурного розвитку 

Слобожанської селищної територіальної громади на 2017 рік. 
5. Про затвердження заходів до Програми соціально-економічного та культурного 

розвитку Слобожанської селищної територіальної громади на 2017 рік. 
6. Про затвердження договору купівлі-продажу нежитлового приміщення по вул. 

Василя Сухомлинського, 56 П. 
7. Про прийняття до комунальної власності Слобожанської селищної територіальної 

громади майна з балансу Управління капітального будівництва Дніпропетровської ОДА:  
введений в експлуатацію об’єкт «Будівництво дитячого навчального закладу по вул. 
Дніпропетровська, ж/м «Володимирський», с-ще Ювілейне Дніпропетровського району». 

8. Про розподіл орендної плати комунального майна; 
9. Про передачу будівлі котельні КЗ «Степнянська загальноосвітня школа I-III ступенів 

Слобожанської селищної ради» в оперативне управління КП «Керуюча компанія «Господар» 
Слобожанської селищної ради»; 

10. Про прийняття  у комунальну власність Слобожанської селищної територіальної 
громади ділянки теплотраси до КЗ «Слобожанський НВК №1 ССР»; 

11. Про передачу багатоквартирних житлових будинків у с. Степове на баланс КП 
«Керуюча компанія «Господар» Слобожанської селищної ради»; 

12. Різне. 
 

СЛУХАЛИ: 1. Про порядок денний 15 сесії 7 скликання Слобожанської селищної ради. 
 



Доповідав: секретар постійної комісії з питань житлово-комунального господарства, 
комунальної власності, промисловості, підприємництва та сфери послуг. 
 
Вирішили: інформацію секретаря постійної комісії щодо порядку денного 15 сесії 7 
скликання Слобожанської селищної ради взяти до відома. 
 

Результати голосування: 
                                                           за              - 5 
     проти   - 0 
     утримались  - 0 
     усього   - 5 
 
СЛУХАЛИ: 2. Про затвердження селищного бюджету на 2017 рік. 
 
Доповідала: Лагода Л.В. – секретар селищної ради (виконкому). 
  
Вирішили: рекомендувати селищній раді затвердити проект рішення «Про затвердження 
селищного бюджету на 2017 рік». 
 

Результати голосування: 
                                                           за              - 6 
     проти   - 0 
     утримались  - 0 
     усього   - 6 
 
СЛУХАЛИ: 3. Про затвердження паспортів бюджетних програм на 2017 рік. 
 
Доповідала: Лагода Л.В. – секретар селищної ради (виконкому). 
  
Вирішили: рекомендувати селищній раді затвердити проект рішення «Про затвердження 
паспортів бюджетних програм на 2017 рік». 
 

Результати голосування: 
                                                           за              - 6 
     проти   - 0 
     утримались  - 0 
     усього   - 6 
 
 
 
СЛУХАЛИ: 4. Про затвердження Програми соціально-економічного та культурного 
розвитку на 2017 рік. 
 
Доповідала: Лагода Л.В. – секретар селищної ради (виконкому). 
  
Вирішили: рекомендувати селищній раді затвердити проект рішення «Про затвердження 
Програми соціально-економічного та культурного розвитку на 2017 рік». 
 

Результати голосування: 
                                                           за              - 6 
     проти   - 0 
     утримались  - 0 



     усього   - 6 
 
СЛУХАЛИ: 5. Про затвердження заходів до Програми соціально-економічного та 
культурного розвитку Слобожанської селищної територіальної громади на 2017 рік. 
 
Доповідала: Лагода Л.В. – секретар селищної ради (виконкому). 
  
Вирішили: рекомендувати селищній раді затвердити проект рішення «Про затвердження 
заходів до Програми соціально-економічного та культурного розвитку Слобожанської 
селищної територіальної громади на 2017 рік». 
 

Результати голосування: 
                                                           за              - 6 
     проти   - 0 
     утримались  - 0 
     усього   - 6 
 
СЛУХАЛИ:  6. Про затвердження договору купівлі-продажу нежитлового приміщення 
по вул. Василя Сухомлинського, 56 П. 
 
Доповідала: Лагода Л.В. – секретар селищної ради (виконкому). 
  
Вирішили: рекомендувати селищній раді затвердити проект рішення «Про затвердження 
договору купівлі-продажу нежитлового приміщення по вул. Василя Сухомлинського, 56 П».  
 

Результати голосування: 
                                                           за              - 6 
     проти   - 0 
     утримались  - 0 
     усього   - 6 
 
СЛУХАЛИ:  7. Про прийняття до комунальної власності Слобожанської селищної 
територіальної громади майна з балансу Управління капітального будівництва 
Дніпропетровської ОДА: введений в експлуатацію об’єкт «Будівництво дитячого 
навчального закладу по вул. Дніпропетровська, ж/м «Володимирський», с-ще 
Ювілейне Дніпропетровського району». 
 
Доповідала: Лагода Л.В. – секретар селищної ради (виконкому). 
  
Вирішили: рекомендувати селищній раді затвердити проект рішення «Про прийняття майна 
до комунальної власності Слобожанської селищної територіальної громади».  
 

Результати голосування: 
                                                           за              - 6 
     проти   - 0 
     утримались  - 0 
     усього   - 6 
     
СЛУХАЛИ:  8. Про розподіл орендної плати комунального майна. 
 
Доповідала: Потапова Т.А. – заступник селищного голови з питань діяльності виконавчих 
органів селищної ради. 



  
Вирішили: рекомендувати селищній раді затвердити проект рішення «Про розподіл 
орендної плати комунального майна».  
 

Результати голосування: 
                                                           за              - 6 
     проти   - 0 
     утримались  - 0 
     усього   - 6 
                 
СЛУХАЛИ:  9. Про передачу будівлі котельні КЗ «Степнянська загальноосвітня 
школа І-ІІІ ступенів Слобожанської селищної ради» в оперативне управління КП 
«Керуюча компанія «Господар» Слобожанської селищної ради. 
 
Доповідала: Потапова Т.А. – заступник селищного голови з питань діяльності виконавчих 
органів селищної ради. 
  
Вирішили: рекомендувати селищній раді затвердити проект рішення «Про передачу будівлі 
котельні в оперативне управління КП «Керуюча компанія «Господар» Слобожанської 
селищної ради».  
 

Результати голосування: 
                                                           за              - 6 
     проти   - 0 
     утримались  - 0 
     усього   - 6 
 
СЛУХАЛИ:  10. Про прийняття у комунальну власність Слобожанської селищної 
територіальної громади ділянки теплотраси до КЗ «Слобожанський НВК № 1 ССР. 
 
Доповідала: Потапова Т.А. – заступник селищного голови з питань діяльності виконавчих 
органів селищної ради. 
  
Вирішили: рекомендувати селищній раді затвердити проект рішення «Про прийняття у 
комунальну власність територіальної громади ділянки теплотраси до КЗ «Слобожанський 
НВК №1 ССР». 
 

Результати голосування: 
                                                           за              - 6 
     проти   - 0 
     утримались  - 0 
     усього   - 6 
    
СЛУХАЛИ:  11. Про передачу багатоквартирних житлових будинків у с. Степове на 
баланс КП «Керуюча компанія «Господар» ССР». 
 
Доповідала: Потапова Т.А. – заступник селищного голови з питань діяльності виконавчих 
органів селищної ради. 
  
Виступив: Шевченко Р.А. – член постійної комісії, який запропонував  вжити заходів щодо 
проведення зборів мешканців у кожному будинку с. Степове для обрання керуючої компанії 
по обслуговуванню житлових будинків. 



  
Вирішили: рекомендувати селищній раді затвердити проект рішення «Про передачу 
багатоквартирних житлових будинків у с. Степове на баланс КП «Керуюча компанія 
«Господар» Слобожанської селищної ради» та провести збори мешканців у кожному 
будинку с. Степове для обрання керуючої компанії по обслуговуванню житлових будинків. 
 

Результати голосування: 
                                                           за              - 6 
     проти   - 0 
     утримались  - 0 
     усього   - 6 
    
СЛУХАЛИ:  12. РІЗНЕ. 
 
Доповідав: Шевченко Р.А. – член постійної комісії, який запропонував  внести на розгляд 
сесії селищної ради питання про прийняття у комунальну власність будинку № 22 по вул. 
Будівельників, смт Слобожанське 
  
Вирішили: рекомендувати селищній раді розглянути дане питання на засідання сесії. 
 

Результати голосування: 
                                                           за              - 6 
     проти   - 0 
     утримались  - 0 
     усього   - 6 
 
 
 
 
Голова постійної комісії 
з питань житлово-комунального господарства,  
комунальної власності, промисловості,  
підприємництва та сфери послуг                          ______________        Коваль В.Ю.             
                                                                                         (підпис)                    (П.І.Б.) 
 
 
Секретар постійної комісії                                    _______________         Санжаровський Г.М. 
                                                                                          (підпис)                      (П.І.Б.) 
 
 
 
 
 
 
 


